

ANTI SMOKE

ROKOK ANTI

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za



"Nyuwun tulung aku nuduhake ala saka ngrokok?" piyantun uga takon, kanggo kang kita menehi balesan ngisor iki:

Salah siji saka pitu dosa sing bisa mateni yaiku gegayuhan daging. (Kolose 3: 5-6). Iki minangka napsu sing nyenengake, ora kepenak; kekarepan sing ora bisa dikendhaleni; karep ala . Awak manungsa ora butuh rokok apa wae . Tembakau dudu panganan sing nyenengi nanging sejatine minangka obat beracun sing nuwuhake nafsu makan sing durung mesthi saya kepenak, sing diarani kekarepan daging . (Kolose 3: 5-6). Kepinginan kadagingan wis diétung antarane pitu dosa agawe kang disebut: **bangga, rakus, gegayuhan kadagingan, nepsu nesu, butarepan, kesed.**

Kasunyatane meh kabeh wong ngrokok, ora nyingkirake, utawa nyalahake tumindak

ala iki . Sabda Jahwéh negesaké manawa "Ora ana wong sing mursid." "Sabèn uwong nduweni dosa lan adoh adoh saka ngarsane Gusti Allah nyimpen." (Rum 3: 10,23). "Kabèh kita padha kaya wedhus sing padha ilang, sabèn kita arep cara dhewe." (Yésaya 53: 6). Amarga tartamtu ala wis dadi universal, ana iku ora alesan kanggo ndhèrèk ing iku.

Gusti Allah ngukum sampah sing ora dibutuhake utawa dosa . Napa ngentekake dhuwit kanggo sing ora kepenak? Napa sampeyan mbayar upah sampeyan lan isih luwe? "Dheweke kesel banget ing pegawe sing ora ana gunane , lan kabèh sing dibangun dadi kobongan." (Yésaya 55: 2; Habakkuk 2:13). Sampah dhuwit, wektu, lan kesehatan, apa iku iku ing alkohol, rokok utawa mbebayani liyane item iku mesthi ora bakal Allah. Mayuta-yuta pounds sing perusahaan rokok enrich sing rega kuli kanggo mbayar kanggo kumelun lan awu, jangled syaraf lan ati bejat, perih throats, bronchial inflammation, lan pati saka kanker paru-paru. Kasunyatan sing pengurus saka Hospital London nyatakake sing liwat 100.000 wong ing Inggris wis seda ing nggatekke saka paru-paru kanker duwe utang kanggo rokok udud ing puluh taun kepungkur, lan sing ing paling liyane 250.000 alon bakal mati ing dekade sabanjuré, Amarga iki dosa laku, mbuktikake iku iku ala. Tokoh malah luwih ngageti liyane bisa diwenahi from kabèh ndonya, lan malah Science Medical wis diwiwiti kanggo éling rega ala sing korban rokok sing mbayar. Ing rokok perokok, utamané ing siji sing nyedhot ing kumelun, iku alon , durung mesthi, nglakoni lampus ing cicilan rencana. "Wong sing mati ing umur 40 utawa 50 saka penyakit saka degeneracy, nalika panjenenganipun saged urip kanggo

umur 70, 80 utawa 100 taun, wis minangka satemene nglalu minangka ing siji sing dadi ing jet gas," nulis Dr. H. Bress.

Kepiye cara mateni tembakau?

Akeh wong, sing wis nandhang saka lepra kanggo akeh taun, mati kanker, radhang paru-paru, penyakit jantung utawa penyakit liyane. Tembakau uga padha, bisa uga mateni kanthi ora langsung lan uwal saka disalahake.

"Kumelun Rokok wis tumindak kasar ing ing pusat syaraf, prodhuksi sing kamudhunan saka sel otak, kang cukup cepet diantara lanang. Ora lanang utawa wong sing smokes bisa ing Laboratorium sandi." Th. A. Edison. "Ngonversi ing greja dadi aturan yen dheweke ora nyerah rokok."

- J. McAuley.

"A baby lair saka ibu rokok udud iku lara. Iku wis poisoned lan uga mati ing rong minggu saka lair. Ing postmortem nuduhake kamudhunan saka ati, jantung, lan organ liyane. Suwidak saben sen saka kabeh anak lair saka ibu sing sing habitual rokok ngrokok, mati ing sawijini ng awal umur, biasane sadurunge padha sing umur rong taun. " - Dr. Ch. L. Barber.

Bapa lan ibu, minangka mateni sing turunane dhewe, bakal duwe njawab sadurunge Allah ing dina pangadilan.

Aku ora bakal kaget yen sing diwaca ing Yehezkiel 8: 17,18 nuduhake kejahatan ngrokok lan ngrokok rokok; "Dheweke ora kepenak mung nindakake kabeh perkara nistha sing sampeyan deleng ing kene lan nyebarake kekerasan ing saindenging negara. Ora, dheweke kudu teka

lan nindakake ing kene ing Kuil dhewe lan nggawe saya nesu. Delengen carane ngina aku ing ing cara paling nyerang bisa! (A referensi kanggo sing ritus pagan panggolesan cabang menyang irung). Padha bakal aran kabeh pasukan saka paukuman-Ku. Aku ora bakal nyisakke wong utawa nuduhake wong sih sembarang. Padha bakal surak-surak shalat kanggo kula minangka swara lagi bisa, nanging aku bakal ora ngrungokake wong. " A Allah Suci sengit iki ala laku kang fashion, ala rokok .

Church-arep wong bakal ngukum sapa bae sing wani kanggo nglanggar ing gedhung gréja, utamané sak layanan pasamuhan. Mungkin sampeyan durung diwulang, amarga Kristus masrahake awake supaya disalib lan ditangekake maneh saka ing antarane wong mati, Dheweke milih awak lan ati kita, supaya bisa diresiki saka kabeh dosa liwat Gusti Yesus lan kapenuhan ing Roh Suci , dadi candhi-Nya . "Apa kowe ora ngerti manawa badanmu iku padalemane Roh Suci, sing urip ana ing kowe, lan sing diparingake dening Gusti Allah? Sampeyan dudu duweke awak dhewe, nanging kagugane Gusti Allah; Panjenengane tuku sampeyan regane. Dadi, gunakake badanmu kanggo kamulyaning Allah. " (1 Korinta 6: 19-20). "Sin kudu maneh aturan ing mortal Panjenengan badan, supaya sing tinutin pepengining alam poto. Nor kudu nyerah sembarang bagean dhewe kanggo dosa kanggo bakal digunakake kanggo duraka tujuan. Nanging, mligekake kanggo Gusti Allah, kaya wong kang duwe wis digawa saka pati menyang urip, lan pasrahake awakmu kabeh marang Panjenengane supaya digunakake kanggo tujuan sing bener . " (Rum 6: 12,13). " Dadi, yen ana wong sing ngrusak padalemane Gusti Allah , Gusti Allah bakal

ngrusak dheweke. Amarga Padalemane Suci iku suci, lan kowe dhewe iku padalemane." (1 Korinta 3: 16,17).

Napa kita tetep, lan banjur ngrusak barang sing wis dipilih dening Gusti Allah dadi baité yaiku awak kita ?

Tembakau lan Setan

Anggota Dewan Kota tartamtu, kancaku, wis diowahi dadi Kristus lan masrahake nyawane marang Gusti Allah. Dheweke dikirim saka omben-omben nanging tetep dadi budak rokok. Dheweke nyoba kabeh supaya bisa ngrokok nanging ora bisa ngatasi kepinginan ala iki . Saiki lan maneh kang bakal uncalan rokok, pipa, lan rokok adoh, nanging ana ing dalan kang menyang kantor ing ngisor iki dina, kang bisa ora pass pisanan toko tanpa tuku apik sumber maneh. Ngerteni luwih akeh manawa dheweke isih dadi budak sing ora sehat ing gulma iki, dheweke dadi ora semangat lan nekat.

Salah mangsa kadhemen sore kang lungguh piyambak ing kang lungguh kamar, api-api ing fireside smoking kang pipe. Panjenenganipun kroso banget isin kang kuwi abdi kanggo kang pipe lan nyeksèni mbuwang iku menyang ing geni maneh. Dheweke ngerti manawa yen nindakake , ateges yen dheweke kudu tuku pipa

anyar dina sabanjure . Panjenenganipun lungguh mikir bab prakara banget temen-temen nalika dumadakan weruh setan ngadeg ing ing comer saka kamar, sneering lan ngguyu ing wong, minangka akeh minangka ngomong: "Aku sing kudu kaiket, sampeyan ! Ora bisa uwal kula" Iki ana supaya nyata sing kang ambruk ing dhengkul, s adhar sing sawise kabeh, idaman iki kanggo udud apa-apa liyane saka daya setan iku. Dheweke sesambat marang Gusti Allah supaya

bisa ngluwari dheweke saka bandhane Iblis. Gusti Allah pancen wis ngluwari, lan dheweke ora ngrokok maneh suwene 34 taun, sawise iku banjur pindhah menyang swarga.

Ana wong sing takon: "Apa bisa ngrokok wong Kristen?" "Ora, sing Kristen kudu diobong lan ora nglanggar," ana balesan. A smoking lamp iku a miskin, cahya nyerang. Lampu kita kudu murub supaya bisa dideleng ing jagad kabeh ! (Matius 5:14 - 16)

A gedhe buku

bisa bakal ditulis kanggo mbuktekaken ala saka smoking sa ka ing kasukman, moral, fisik, titik lan ekonomi tampilan. Smoking, kaya mabuk-mabukan lan dosa liyane pakulinan, iku sing egois kepinginan. Iku compels liyane, anak klebu, sing appreciate seger online, kanggo am began ing gawe salah, Smoky online, ora kanggo nganggo saka asep a perokok nyebar ngendi gerakane bab.

Kaslametan

Kasunyatan ing Roma 7: 15-25 uga ditrapake kanggo abdi rokok apa wae: "Amarga apa sing daklakoni yaiku sing ora dakkarepake. Aku wong sing ora seneng! Sing bakal ngluwari aku saka awak iki sing njupuk kula pati. "? Ida Hyang Yesus rauh kanggo ngirim kita saka saben budak, saben kepinginan ala, sakèhing batur-tukon lan wis digawe kita ratu lan imam ing Kratoné. Kristus wis teka nggawe kita jalmo

anyar, karo resik lambé lan resik ati. . apa-apa sing rereged bakal mlebu swarga Fisik pati ora ngirim kita saka reged Sifat, kanggo ing pungkasan bab ing ing Kitab Suci nerangaken sing: "Sapa iku reged kudu pindhah ing kang reged." (Wahyu 22:11).

Pasrahake uripmu marang Gusti Yesus lan Panjenengane bakal mardikakake; "Yen Putranging mbebasake sampeyan,

mula temenan sampeyan bakal bebas." (Yokanan 8:36). Yen sampeyan ora bisa menang liwat Kristus dening dhewe, nyoba lan ing tutul karo sing mentri mursid, utawa nyata sembarang, spiritual anak Gusti Allah sing bisa pracaya lan ndedonga karo sampeyan miturut Mark 16: 17,18 lan Yakobus 5: 14- 20 ; Rum 6: 11-14; 8: 1-2.

"Nolak setan, lan dheweke bakal mlayu saka sampeyan." (Yakobus 4: 7). Dadi kapenuhan geni nyata saka Roh Suci lan sampeyan bakal mungkasi ngrokok, abdi sing dibebasake. Sampeyan banjur bakal seneng urip kanthi kebak (Yohanes 10:10) lan bisa nembang kanthi suka bungah:

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Yen sampeyan wis nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa yen sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, mangga dakcritakake. Kula ngaturaken puji sokur dhumateng Gusti Allah sesarengan kaliyan panjenengan, lan ngelingi malih ing pandangan kita. Kanggo literatur Injil, buku, lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami :

ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)